
Årsmötesprotokoll för Iyengar Yoga Föreningen i Sverige den 19 mars 2011 

i Umeå.  
I samband med årsmötet hölls en tre dagars workshop med Rita Keller, Iyengar Yoga Institute 

i Bad Neuenahr och Köln. 

 

§1. Mötets öppnande.  

Eva-Lena Hedvall förklarar mötet öppnat.  

Närvarande: Maja Seve Westas (fullmakt för Cecilia Danskog), Yvonne Forsberg Sporre, 

Lena Skärby, Eva-Lena Hedvall, Ingrid Engström, Jakob Lidström, Erik Berglund, Kristina 

Berglund, Julia Ackerman, Karin Schelèn, Maggi Olsson, Åsa Gudmundsson, Lars Palmèn, 

Frida Sandström, Sofia Bergström, Fredrika Sjögreen, Åsa Gustafsson (fullmakt för: Monica 

Haar, Ulf Wikander, Lisbeth Wikman, Andrea Olow, Anna Sederowsky), Ulrika Mörtberg, 

Isabelle Andersson Bede, Christina Hagner, Ylva Nyberg (fullmakt för Mary Apolinavio), 

Merja Mankila, Leela Grethe Hansen.  

 

§2. Val av ordförande och sekreterare för mötet  

Mötet väljer till ordförande Lena Skärby och till sekreterare Yvonne Forsberg Sporre.  

 

§3. Fastställande av röstlängd  

Röstlängd bifogas årsmötesprotokollet varav 7 var fullmakter. Se bilaga 1.  

 

§4. Mötets behöriga utlysande  

Mötet godkänner mötets behöriga utlysande.  

 

§5. Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet  

Mötet väljer Karin Schelèn och Åsa Gudmundsson till justeringspersoner.  

 

§6. Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställs med några tillägg som framgår av §19 Övriga frågor.  

 

§7 Föregående protokoll  

• fastställande av medlemsavgifter  

Avgifterna blir samma som förra året, dvs. 200 kronor. 

• fastställande av budget och skicka ut till medlemmarna  

Budgeten är utskickad till alla medlemmar  

• utse revisorsuppleant  

Susanne Börjesson som är nuvarande revisorssuppleant kommer att tillfrågas igen.  

• välja ytterligare två personer till Eventkommittén  

Valberedningen kommer presentera förslag med fler personer.  

• turordning mellan städer för årsmötet.  

Förslaget har varit att skifta mellan Sthlm Gbg, Umeå, Piteå. Nytt förslag: varannan Gbg och 

varannan Sthlm.  

Mötet beslutade att flytta frågan till övriga frågor.  

• brev till BKS Iyengar  

Eva-Lena har fått muntligt svar från Monika som fått svar från BKS. Det är varje förenings 

ansvar att ta hand om sådana saker, han kan ej stödja att vi ändrar i konstitutionen.  

Mötet beslutar att jobba på som beslutat vid förra årsmötet.  

 

§8. Föredragning av verksamhetsberättelse och årsredovisning  

Se bilaga 2 & 3.  



Eva-Lena redogjorde för 2010 års verksamhetsberättelse och lade till några tillägg/ändringar i 

”Regler mm.”. Ändringarna gäller hur logotyperna kan och får användas samt hur man 

ansöker om användandet. Om vi vill använda namnet Iyengar i företagsnamnet krävs det 

tillstånd/godkännande från BKS. En komplettering till punkten om att du måste fråga om lov 

av personer som heter Iyengar i Sverige ska också göras. Bolagsverket ska därefter godkänna. 

Allt detta kommer att läggas till i ”Regler mm.” enligt Eva-Lena.  

En längre diskussion följde om huruvida regler och även protokoll bör läggas ut på hemsidan 

eller inte, beroende på vilka målgrupper vi har.  

 

Mötet beslutar att Eva-Lena skickar ut tillägg i ”Regler mm.” samt att regler och protokoll 

inte läggs in på hemsidan tills vidare.  

 

Årsredovisningen presenterades av Ingrid. Troligtvis har föreningen fått fler medlemmar tack 

vare fler workshops. Examenskostnader (Certification Mark), sk CM-avgifter liger på 

10.000:- .Helen Pidgeon (England) administrerar detta och på frågan om vart  CM-avgifterna 

går fick vi svaret att 60% går till BKS, 40 % till föreningen.  

 

§9. Föredragning av revisionsberättelse  

Kristina hade granskat årsredovisningen, meddelar att räkenskaperna för 2010 är i god 

ordning och föreslår ansvarsfrihet för styrelsen.  

 

§10. Fastställande av balansräkning samt vinst- och förlusträkning för föregående år.  

Se §8.  

 

§11. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionsberättelsen gäller. 

 

Mötet beslutar att ge ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionsberättelsen gäller.  

 

§12. Förslag på aktiviteter för att samla pengar till föreningen  

En diskussion fördes om olika förslag för insamling av pengar. 

 

Mötet beslutar att fortsätta med förra årsmötets förslag samt uppdrar åt styrelsen att fatta 

beslut i frågan.  

 

§13. Fastställande av budget och utgifter för innevarande år  

Ingrid redovisar förslag till budget. Se bilaga 3. 

 

Mötet fastställer budgeten för 2011 enligt bilagan. 

 

§14. Val av följande styrelsemedlemmar:  

IYFSE´s valberedningsförslag för år 2011:  

Ordförande: Lisbet Wikman 1 år  

Vice Ordförande: Monica Haar 2år  

Sekreterare: Christina Hagner 2 år 

Kassör: Ingrid Engström 1 år  

Ledamot Norra: Ylva Nyberg Fyllnadsval 1 år  

Ledamot Mellan: Karin Halberg Lange Fyllnadsval 1 år  

Ledamot Syd: Helena Jönsson 2 år  

Suppleant : Merja Mankila 2 år  

Adjungerad: Leela Hansen 



 

Mötet beslutar att godkänna valberedningens förslag.  

 

§15. Val av en revisor 

IYFSE´s valberedningsförslag för år 2011:  

Revisor: Kristina Berglund 1 år  

Mötet beslutar att godkänna valberedningens förslag.  

 

 

§16. Val av kommittéer samt medlemmar i de olika kommittéerna.  

IYFSE´s valberedningsförslag för år 2011:  

Medlemsansvarig: Karin Schelén 1 år  

Utbildnings- och examenskommittén: Monica Haar, Leela Hansen, Ingrid Engström, Lisbet 

Wikman och Kristina Berglund.  

Etik- och certifieringskommittén: Monica Haar, Leela Hansen, Maja Seve Westas och Merja 

Mankila. 

PR- och kommunikationskommittén: Erik Berglund (sammankallande), Frida Sandström, 

Urban Svenning, Fredrika Sjögreen.  

Eventkommittén: Sofia Bergström, Maja Seve Westas (sammankallande), Maria Göransson, 

Merja Mankila och Charlotte Bless (Norge). 

 

Mötet beslutar att godkänna valberedningens förslag.  

 

Förutom valberedningens förslag valdes Cecilia Danskog  in i Etik och 

certifieringskommittèn. 

 

Ett stort tack till valberedningen! 

 

§17. Val av 2 personer till valberedning. 

IYFSE´s valberedningsförslag för år 2011:  

Valberedning: Andrea Olow 1 år och Åsa Gustavsson 1 år. 

 

Mötet beslutar att godkänna valberedningens förslag av styrelse 2011.  

 

§18. Medlemsförslag och/eller förslag från styrelsen som ska ha inkommit senast 4 

veckor före årsmötet.  

En motion hade inkommit. Förslaget var att ändra i årsmötets dagordning så att den innehåller 

en punkt som heter ”Föregående protokoll” och en som heter ”Föredragning av 

verksamhetsberättelse och årsredovisning”.  

 

Mötet biföll motionen. 

 

§19 Övriga frågor.  

Förslag att se över stadgarna, särskilt när det gäller val av styrelse: 

 

Mötet beslutar att inte ta upp frågan eftersom förslaget kommit in för sent 

 

Frågan om att hålla årsmöte i olika städer enligt viss turordning: 

 

Mötet beslutar att hänföra frågan till styrelsen som beslutar inför varje årsmöte. 



 

 

Hemsidan (Erik):  

Workshops ska annonseras genom en ”levande lista”, vilket innebär att ansvarig skickar 

upplysningar till Erik (foto och pdf med info angående aktuell workshop). Frågan om andra 

länders workshops kan annonseras på hemsidan diskuterades och mötet beslutade att enbart 

svenska workshops annonseras samt om svenska lärare åker utomlands och håller i en 

workshop. Vidare var mötet enigt om att lägga föreningens workshops överst på hemsidan. 

Håller man workshop på annan ort än sin egen kan man annonsera på hemsidan, i övrigt 

använder man sin egen. Erik berättar att det finns en flik för yogaskolor (personnamn, 

telefonnummer) och en för lärare på hemsidan samt efterlyser information när lärare tagit nya 

certifikat. 

 

Mötet tackar Erik för arbetet med hemsidan!  

 

Årsmötet nästa år:  

Fia presenterade förslag på nästa års gästlärare nämligen Gulnaz från RIYMI i Pune. 

Årsmötet ställer sig positiv till förslaget och rekommenderar att man följer upp samordning 

med andra länder.  

 

Mötet tyckte förslaget var bra och beslutar att frågan om inbjuden lärare till nästa årsmöte 

tas upp i styrelsen men förbereds av eventkommittén samt lade till att alla medlemmar 

dessutom kan komma med förslag. 

 

Mötet beslutar att nästa årsmöte förläggs till Göteborg den 17 mars 2012.  

 

Avtackning (Åsa Gustavsson):  

Föreningen tackar avgående styrelseledamöterna Eva-Lena Hedvall, Maja Seve Westas, 

Cecilia Danskog och Julia Ackerman.  

 

Tack till Yoga24!!! 

Årsmötet tackar Ann-Kristin Nilsson som skänkte yogabolstret till lotteriet som gav 720 kr i 

intäkter!  

 

Tack till Umeå: 

Eva-Lena tackade alla som hjälpt till och lånat ut material till workshopen.  

 

Avlutning: 

Ordföranden förklarade årsmötet 2011 avslutat.  

 

Datum:__________ 

 

_________________  ___________________________ 

Lena Skärby   Yvonne Forsberg Sporre 

Ordförande   Sekreterare 

 

_________________  ___________________________ 

Karin Schelén  Åsa Gudmundsson 

Justeringsperson  Justeringsperson 

 



Röstlängd för årsmötet 2011. 

 

Maja Seve Westas (fullmakt för Cecilia Danskog),  

Yvonne Forsberg Sporre 

Lena Skärby  

Eva-Lena Hedvall  

Ingrid Engström 

Jakob Lidström  

Erik Berglund 

Kristina Berglund 

Julia Ackerman 

Karin Schelèn 

Maggi Olsson 

Åsa GudmundssonL 

Lars Palmèn 

Frida Sandström 

Sofia Bergström 

Fredrika Sjögreen 

Åsa Gustafsson (fullmakt för: Monica Haar, Ulf Wikander, Lisbeth Wikman, Andrea Olow, 

Anna Sederowsky) 

Ulrika Mörtberg 

Isabelle Andersson Bede 

Christina Hagner 

Ylva Nyberg (fullmakt för Mary Apolinavio) 

Merja Mankila 

Leela Grethe Hansen.  

 


